
 

 

REFERAT 

Den 21/4-2022 kl. 1900 i hallens møde lokale.  

Tilstedeværende : Bente Corfitzen, Annette Sørensen, Birte Ammundsen, Inge Læssø, Jens Larsen 

og Claus Petersen.   

1) vælg af referent. Claus blev valgt 

2) godkendelse af referat fra sidst. Referatet blev godkendt. 

3) Evaluering lokalfora møde. Bente, Inge ,Birthe og Annette deltog og det var ikke den store 

positive oplevelse, taletiden var ikke ligeligt fordelt blandt de fremmødte lokal foraer, og de andre 

kørte tingende på en noget anden måde end os, så de havde ikke den store indflydelse på vores 

arbejde/hverdag så det ønsker vi nok ikke og deltage i for fremtiden. Birthe ville skrive en 

tilbagemelding til Christina Hvalsø. 

4) Byens bænke opfølgning. Vi spørger Thomas og han vil skifte de defekte brædder.  

5) Byens marked. Vi holder Fast i Søndag den 21/8, Claus Prøver og oprette en Begivenhed på 

facebook hvor vi vil bede om frivillige til og hjælpe.  

6) Gislinge multiforum. Afventer Thomas da han netop var til møde vedrørende dette.  

7) evt. Asda forespurgte på redskaber til petanque, Inge tager en snak med hende, Baner skal 

ordens den 29/4-2022. 

Evaluering af affaldsindsamlingen. Den gik godt der kom cirka 14 nye ansigter til og budgettet 

rakte der blev brugt  832 kr og der var sat 1500 af. 

Vores ansøgning igennem Lup på 50000 kr. Gik igennem og pengene blev bevilliget til en ny 

Parkour bane. 

Og Lise Pagter er blevet bevilliget 1600 kr. til byens blomster. 



8) Næste møde. Bliver onsdag den 1/6 kl. 1900 i sognegaarden 

 


